
 

 

 

 

Månadens regelfråga maj 2025 

Hur gör jag om min boll träffar en annan boll då vi spelar in på green? 

I detta fall måste vi titta vad som står i regel 111a och där kan vi läsa följande: 

Ingen plikt utgår för någon spelare 

Om en spelares boll i rörelse av misstag träffar en person (inklusive spelaren själv) eller något 
utomstående 

 blir det ingen plikt för någon spelare 

 detta gäller även om bollen träffar spelaren, motspelaren eller varje annan spelare eller 
deras caddies eller utrustning. 

Undantag – Boll som spelas från green i slagspel: Om spelarens boll i rörelse träffar en annan boll i 
vila på green och båda bollarna var på green före slaget, får spelaren den allmänna plikten (två slag) 

I matchspel utgår ingen plikt om du träffar motspelarens boll då du slår ett slag på green. 

Spelarens boll spelas som den ligger. 

Vad händer då med medspelarens boll som blivit träffad? 

För att få svar på den frågan så tittar vi vad som står i regel 9.6: 

Bollen lyft eller rubbad av något utomstående 

Om det är känt eller så gott som säkert att något utomstående (inklusive en annan spelare i slagspel 
eller annan boll) har lyft eller rubbat en spelares boll i vila: 

 utgår ingen plikt, och 

 bollen måste återplaceras på sin ursprungliga punkt (som, om den inte är känd, måste 
uppskattas) 

Detta gäller oavsett om spelarens boll hittats eller inte. 

Är det något du undrar över kring golfreglerna så är du förstås välkommen att höra av dig till mig på 

e-post lars.waerland@gmail.com eller telefon 070-5708158. 

Lars Waerland, Regel- och hcp sektionen 
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